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Zpráva předsedy o činnosti JmŠS v roce 2024  
 

 

Vážení delegáti konference JmŠS, 

dovolte mi stručně shrnout činnost JmŠS v roce 2024.  

 

1. Činnost Výkonného výboru JmŠS 

VV JmŠS byl zvolen na konferenci JmŠS konané dne 13. 2. 2023. V roce 2024 VV pracoval ve 

stále stejném složení: 

 

David Hampel   předseda JmŠS 

Miroslav Hurta   místopředseda JmŠS, předseda Komise mládeže 

Vladimíra Šťastná  předsedkyně Sportovně technické komise 

Petr Trávníček   sekretář, zápisy z jednání VV a konferencí 

Ondřej Zámečník   člen a později předseda Komise rozhodčích  

 

Výkonný výbor se osobně schází jen na výročních konferencích a na jarní společné schůzi VV 

a STK připravující rozpis soutěží družstev. Je však v neustálém kontaktu mailovém i osobním při 

důležitých akcích. V průběhu roku zcela přestal komunikovat předseda Komise rozhodčích 

Dominik Fryda, VV jej odvolal a jmenoval předsedou KR Ondřeje Zámečníka. Na pozici 

hospodářky nastoupila Markéta Rampulová. 

 

Nové vedení narazilo na zásadní problémy JmŠS v oblasti hospodaření v letech 2020 až 2022 a na 

fakt, že funkcionáři zvolení v roce 2020 nebyli zapsáni v rejstříku. Tato situace byla již napravena, 

po zápisu původních funkcionářů byli zapsáni i aktuální funkcionáři. Do sbírky listin byly doplněny 

výsledky hospodaření až do roku 2022 včetně, v první polovině roku 2025 bude sbírka listin 

dokompletována. Do výpisu aktuálních funkcionářů lze nahlédnout zde:  

https://or.justice.cz/ias/ui/rejstrik-firma.vysledky?subjektId=846263&typ=PLATNY 

 

a do sbírky listin zde: 

https://or.justice.cz/ias/ui/vypis-sl-firma?subjektId=846263 

 

2. JmŠS a Šachový svaz České republiky 

V roce 2024 členská základna ve většině krajů klesala; u nás pokles o 49 hráčů. ŠSČR měl k 31. 10. 

2024 celkem 13 955 členů, což je pokles o 123 členů. V počtu registrovaných šachistů jsme mezi 

kraji s čtyřmi delegáty na Konferenci ŠSČR. Předsedkyně STK JmŠS Vladimíra Šťastná je členkou 

STK ŠSČR. ŠSČR kromě metodického vedení poskytuje JmŠS příspěvky na práci s mládeží 

a funkcionářskou činnost. 

 

3. Registrace členské základny a výběr příspěvků 

Počet registrovaných hráčů JmŠS se dlouhodobě se pohybuje kolem mezi 1400 až 1500 členy. Náš 

kraj je patrně jediným krajem s nulovými členskými příspěvky za kategorii mládeže, tuto podporu 

mládeži aktuálně není důvod rušit. 

 

4. Hospodaření 

Hospodaření prezentované na Konferencích JmŠS 2021, 2022 a 2023 vykazovalo zásadní 

problémy, proběhla jeho rekonstrukce včetně čerpání prostředků vyhrazených pro OŠS. 

Hospodaření ke konci roku 2022 skončilo schodkem, který bývalý hospodář na základě dohody 

s JmŠS postupně splácí, s reálnou vizí splacení na začátku roku 2026. Vedení JmŠS realizovalo 

https://or.justice.cz/ias/ui/rejstrik-firma.vysledky?subjektId=846263&typ=PLATNY
https://or.justice.cz/ias/ui/vypis-sl-firma?subjektId=846263


opatření proti tomu, aby se podobná situace opakovala, a formalizovalo je v podobě Zásad 

hospodaření JmŠS schválených v roce 2024 VV JmŠS. OŠS dostávají pravidelně informace 

o zůstatcích vyhrazených prostředků. Namísto dohod o provedení práce se realizují příkazní 

smlouvy. Stále je co vylepšovat, zavádí se „plán plateb“ pro sledování skutečných a očekávaných 

plateb JmŠS. 

 

5. Činnost OŠS 

Rozdělení příspěvků pro OŠS je realizováno dle schváleného klíče: 1000,- Kč na každý okres a 

zbytek do 30.000,- rozdělen poměrně dle počtu aktivních členů. OŠS informují o své činnosti 

pomocí souhrnných zpráv i aktuálních článků. Všechny OŠS mají vyhrazené prostředky minimálně 

ve výši 10 000,- Kč, některé OŠS účelně vkládají své prostředky do organizace okresních soutěží.  

 

6. Činnost odborných komisí 

Podrobněji se k činnostem jednotlivých komisí vyjádří jejich předsedové. Zde mohu jen říct, že vše 

funguje v pořádku, soutěže běží, daří se nám pořádat školení rozhodčích.  

 

7. Internetové stránky JmŠS 

Na Konferenci JmŠS v roce 2024 zazněla neoprávněná kritika, že na webu JmŠS nic není, nikdo 

tam nechodí. Proto několik údajů: 

 

 
 

 

 



 

 

 
 

 
 

Zobrazené údaje samozřejmě mají svá specifika: mezi příspěvky jsou jak stručné pozvánky, tak 

mnohostránkové zprávy, analytika webu byla spuštěna až v březnu, „opravdových“ uživatelů bude 

méně díky přístupu z různých zařízení… Nicméně web žije, a ukazuje se, že je třeba se věnovat 

stále ve vyšší míře uživatelům s mobilem.  

 

 

V Tetčicích, 9. 3. 2025 

David Hampel 

předseda JmŠS 


